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Tisztelt Elnök Asszony!

Irásbeli Kérdés

A Házszabály 94. § alapján felvilágosítás kérése céljából "A parlagfű allergiára szedett
gyógyszerek profitjából és adóbevételeibel mekkora összeg jut megelSzésre, parlagfű
irtásra?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügy i
miniszter úrnak.

Tisztelt Miniszter Úr !

Augusztus végére a parlagfix pollenkoncentrációja Magyarországon elérte a „++++” (nagyo n
magas - a legmagasabb) fokozatot . A helyzet kezelésének halasztást nem tűrő szükségességét
elsősorban a betegek száma, azok fiatal kora és egészségi állapota jelzi .

Allergológusok szerint egyre több az allergiás, már csaknem kétmillió országszerte . A
leggyorsabban a súlyosabb betegeknek, és a több gyógyszert igényl ő betegeknek nőtt meg a
száma. Az orvosok szerint ráadásul arra lehet számítani, hogy a jövőben jelentősen
emelkedhet az allergiások száma .

A parlagfű kérdés nemcsak egészségügyi, de szociális kérdés is . A lakosság évente 23-24
milliárd Ft értékben kénytelen gyógyszereket szedni, azok mellékhatásaival együtt .

A parlagfű allergia a lakosoknak kiadás, de ez máshol haszonként jelentkezik. A
gyógyszergyáraknak profitot jelent az államnak az adók révén bevételt . Ezeknek a
bevételeknek – egészségügyi és közjóléti szempontból - éppen a kereslet csökkentését kellene
szolgálni, vagyis a megelőzést .

A parlagfű allergiára szedett gyógyszerek profitjából és adóbevételeiből mekkora összeg
jut megelőzésre, parlagfű irtásra?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009 . szeptember 3 .
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